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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr XLV/2022 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 28 września 2022 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:07. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Daniel 

Wojniak, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik, Gospodarki 

Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz oraz Spraw 

Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak, 

− radca prawny –Paweł Jóźwiak, 

− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o.), Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.),  Kazimierz Olejniczak (Prezes 

Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Wybrzeże” w Sławnie), Krzysztof Kowalczyk 
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(Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sławnie), Dominika Wróbel (Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Dagmara Wojtczak (Dyrektor 

Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie), uczniowie kl. 1a I Liceum Ogólnokształcącego 

w Sławnie wraz z nauczycielem – Mirosławem Kopowskim. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 25 sierpnia 2022r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie na okres 20 lat umowy najmu pomieszczeń 

znajdujących się w budynku Urzędu Miejskiego w Sławnie stanowiącego własność 

Gminy Miasto Sławno, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, 

funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 50 % od ceny 

ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 157 obr. 0003 miasta Sławno, 

d) w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanej 

ozn. geod. nr 887/1 i 885/2 obr. 0003, stanowiącej własność Gminy Miasto Sławno, 

położonej w Sławnie przy ul. 11 Listopada, 

e) w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanej 

ozn. geod. nr 887/2 obr. 0003, stanowiącej własność Gminy Miasto Sławno, 

położonej w Sławnie przy ul. 11 Listopada, 

f) pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi 

publicznej na terenie miasta Sławno, 

g) zmian w budżecie Miasta Sławno na 2022 rok, 

h) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata 2022-2034. 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Sławno za I półrocze 2022r. 

5. Wnioski radnych. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

Przewodnicząca otworzyła sesję, witając zebranych i stwierdzając kworum. 
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b) Przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (3) Marcin Bojaryn, Dominik Margielewski, Maciej Motyl  

 

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 25 sierpnia 2022r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 25 sierpnia 2022r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (3) Marcin Bojaryn, Dominik Margielewski, Maciej Motyl  

 

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej (od 02:59 minuty sesji) głos zabrali: Prezes Kazimierz 

Olejniczak, który omówił powody podwyżek opłat w Spółdzielni Mieszkaniowej „Wybrzeże”; 

następnie głos zabrał radny Bartosz Bukowski, który skomentował wystąpienie prezesa, a także 

omówił działania związane z dopłatą przez spółdzielnię do remontu ul. Witosa – 26 tys. zł;  

z kolei Burmistrz odniósł się do zarzutów radnego, omawiając przebieg inwestycji; jako kolejni 

odnieśli się do wypowiedzi Bartosza Bukowskiego – odpierając jego zarzuty – Prezes Wojciech 

Ludwikowski i radny Paweł Kopczyński. 

 

3. Podjęcie uchwał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że projekty uchwał zostały pozytywnie 

zaopiniowane podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej  

27 września 2022r. 
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a) Podjęcie uchwały nr XLV/270/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na okres 20 lat 

umowy najmu pomieszczeń znajdujących się w budynku Urzędu Miejskiego w Sławnie 

stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno 

Radni nie zadali pytań.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na okres  

20 lat umowy najmu pomieszczeń znajdujących się w budynku Urzędu Miejskiego w Sławnie 

stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (3) Marcin Bojaryn, Dominik Margielewski, Maciej Motyl  

 

b) Podjęcie uchwały nr XLV/271/2022 zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark  Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (3) Marcin Bojaryn, Dominik Margielewski, Maciej Motyl  

 

c) Podjęcie uchwały nr XLV/272/2022 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty  

w wysokości 50 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 157 obr. 0003 miasta Sławno 

Radni nie zadali pytań. 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w wysokości 50 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 157 obr. 0003 miasta Sławno 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Marcin Podolski , Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (3) Marcin Bojaryn, Dominik Margielewski, Maciej Motyl  

 

 

d) Podjęcie uchwały nr XLV/273/2022 w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości niezabudowanej ozn. geod. nr 887/1 i 885/2 obr. 0003, stanowiącej własność 

Gminy Miasto Sławno, położonej w Sławnie przy ul. 11 Listopada 

 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości niezabudowanej ozn. geod. nr 887/1 i 885/2 obr. 0003, stanowiącej własność 

Gminy Miasto Sławno, położonej w Sławnie przy ul. 11 Listopada 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Marzena Łużyńska, Marcin 

Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, 

Włodzimierz Śledź  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Kopczyński  

NIEOBECNI (3) Marcin Bojaryn, Dominik Margielewski, Maciej Motyl  

 

 

e) Podjęcie uchwały nr XLV/274/2022 w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości niezabudowanej ozn. geod. nr 887/2 obr. 0003, stanowiącej własność Gminy 

Miasto Sławno, położonej w Sławnie przy ul. 11 Listopada 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości niezabudowanej ozn. geod. nr 887/2 obr. 0003, stanowiącej własność Gminy 

Miasto Sławno, położonej w Sławnie przy ul. 11 Listopada 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Marzena Łużyńska, Marcin 

Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, 

Włodzimierz Śledź  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Kopczyński  

NIEOBECNI (3) Marcin Bojaryn, Dominik Margielewski, Maciej Motyl  

 

f) Podjęcie uchwały nr XLV/275/2022 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez 

wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie miasta Sławno 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej 

poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie miasta Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (3) Marcin Bojaryn, Dominik Margielewski, Maciej Motyl  

 

 

g) Podjęcie uchwały nr XLV/276/2022 w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2022 

rok 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2022 

rok  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (3) Marcin Bojaryn, Dominik Margielewski, Maciej Motyl 
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h) Podjęcie uchwały nr XLV/277/2022 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta Sławno na lata 2022-2034 

Głos (od 52:03 minuty sesji) zabrali: Bartosz Bukowski – zapytał o zadania inwestycyjne, 

Bożena Kallaur – zapytała o windę w budynku tut. urzędu; Burmistrz udzielił odpowiedzi na 

pytania radnych.   

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta Sławno na lata 2022-2034 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (3) Marcin Bojaryn, Dominik Margielewski, Maciej Motyl  

 

 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Sławno za I półrocze 2022r. 

 

Radni otrzymali ww. informację w ustawowym terminie. Nie zadali pytań.  

 

 

5. Wnioski radnych (od 57:54 minuty sesji) 

Bartosz Bukowski przypomniał o ślubowaniu radnego i jego znaczeniu. Odniósł się 

także do wypowiedzi wygłoszonych w ramach trybuny obywatelskiej, w tym przede wszystkim 

– sposobu finansowania remontu ulicy Witosa. Poza tym zapytał, jak się Burmistrz odnosi do 

bonifikaty – na podstawie uchwały podjętej w tej sprawie w 2018r. –  dla spółki ABWood  

w Sławnie. Burmistrz odpowiedział, że przede wszystkim chodzi o przyspieszenie procesu 

projektowania ww. drogi, a co do spółki ABWood – zasadne było porozumienie, skoro władze 

miasta takie zawarły i nie należy w nie ingerować. 

6. Zamknięcie posiedzenia 

 

Przewodnicząca zamknęła sesję 28 września 2022r. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

Protokołował Daniel Wojniak 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


